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Verslag wijkavond 9 maart 2021 

 

Opening en welkom 

De voorzitter, Huib Ribbens, heet de wijkbewoners van harte welkom. Zo'n 40 Vreewijkers zijn 

digitaal bij elkaar via Zoom. Het is immers Coronatijd, we kunnen daardoor niet bij elkaar komen. 

 

Jaaroverzicht 

Om te laten zien wat het wijkcomité in de afgelopen periode heeft gedaan is er een kort filmpje 

gemaakt.  

 

Kennismaking met de wijkregisseur 

Vanavond zijn onze wijkregisseur Mathilde en de wijk-BOA Hans te gast. Helaas heeft Mathilde 

problemen met de verbinding, maar Hans vertelt over hun werk in de wijk. De wijkregisseur is voor 

de wijk de verbinding met de gemeente. De wijk-BOA is er om op te treden bij overlast. Hans geeft 

aan dat dat in Vreewijk gelukkig meevalt. Wel ziet hij, vooral de laatste tijd, veel troep rond de 

containers. Waar mogelijk treedt hij op. Dat kan alleen als er ook een adres te achterhalen is. 

Bewoners die overlast signaleren kunnen via de website van de gemeente een melding openbare 

ruimte maken, of 14071 bellen.  

 

Kascommissie 

Penningmeester Arjan Trommel laat weten dat er afgelopen jaar zo'n 2.000 euro is uitgegeven. In 

2020, en ook in 2021, krijgt het wijkcomité geen subsidie van de gemeente omdat er teveel 

reserve is opgebouwd.  

De inkomsten en uitgaven zijn gecontroleerd door de kascontrolecommissie die bestaat uit de 

wijkbewoners Joelle Carrere en Ton Veger. Ton Veger bevestigt dat de uitgaven zijn gedaan 

conform de administratie en verleent het bestuur decharge. 

 

Herverkiezing bestuursleden en oproep nieuwe leden 

Het huidige bestuur is drie jaar gelden benoemd. Dat betekent dat de bestuursleden dit jaar 

moeten worden herbenoemd. Er komen geen bezwaren tegen de herbenoeming.  

Om voor continuïteit te zorgen zijn we op zoek naar nieuwe bestuursleden. Interesse? Meldt u dat 

dan via devreewijker@live.nl.  

 

Uit de wijk 

In de Groenhovenstraat worden momenteel bomen geplant. Daar heeft een aantal bewoners zich 

vele jaren voor in gezet. De pilot et de fietsvlonder was een succes. Het zou mooi zijn als die ook 

op andere plekken in de straat wordt herhaald. 

Een bewoner van de Witte Rozenstraat wil zich inzetten voor een bankje aan het einde van de 

straat via het initiatief Social Sofa. 

 

Breakoutrooms en terugkoppeling 

In kleine groepjes maken we wat nader kennis met elkaar. In de plenaire afronding spreekt de 

voorzitter nog maar eens de hoop uit dat we elkaar volgend jaar weer in het echt kunnen treffen.  

https://youtu.be/xXzx6i7f4HA
https://gemeente.leiden.nl/inwoners-en-ondernemers/melding-doen-klachten-en-overlast/melding-over-uw-buurt/
https://gemeente.leiden.nl/inwoners-en-ondernemers/melding-doen-klachten-en-overlast/melding-over-uw-buurt/
mailto:devreewijker@live.nl
https://www.socialsofa.com/nl/

